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ÄRENDE 

 
BESLUT / ÅTGÄRD 
 

§ 1 
Utseende av justeringsperson 

 

Annica Hagerman Sirelius utses jämte ordförande att 

justera protokollet.  

 
§ 2 
Godkännande av föredragningslistan 

 

 

Godkänds med ändring av flytt av två ärenden, § 9 

Behörigheter Logopedprogrammet, flyttas till 

informationsärende. §10 Handledarutbildning flyttas 

till beslutsärende.   

 

§ 3 
Föregående protokoll 
Protokoll från möte 2022-02-02 är utsänt. 

 

Bilaga 2022:2:1 

 

§ 4 
Prefektbeslut 

Reviderad examinatorslista, enheten för 

logopedi 

 
Bilaga 2022:2:2 

 

Föredragande: Sofia Strömbergsson 

 

§ 5 
Ordförandebeslut  

Kursplan 2QA271 

Kursplan 2QA330 

 
Bilaga 2022:2:3 

 

Föredragande: Mini Ruiz/Sofia 

Strömbergsson 

 

§ 6 
PD-beslut 

Revidering av kursplaner 

 

Enheten för audiologi 
Bilaga 2022:2:4 (Bifogas senare) 

Föredragande: Annika Hagerman Sirelius 

 

 

 

 

Nämnden beslutar att godkänna föregående protokoll 

och det läggs till handlingarna.  

 

 

 

 

Sofia informerar om att prefektbeslutet vilket 

genomfördes på grund av att en examinator behövde 

bytas ut.  

 

 

 

 

 

Sofia informerar om att det är två kursplaner som 

reviderats och detta behövde genomföras omgående 

då ansökningsperioden snart skulle öppna.  

 

 

 

 

 

 

 

Annica informerar om de revideringar som gjorts på 

enheten för audiologi enligt PD-beslutet. Dels har 

litteratur bytts ut, lärandemål har ändrats samt 

språkliga ändringar.  

 

Sofia informerar om PD beslutet och de 
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Enheten för logopedi 
Bilaga 2022:2:5 

Föredragande: Sofia Strömbergsson 

 

Enheten för radiografi 
Bilaga 2022:2:6 

Föredragande: Carina Stenman 

kursrevideringars som utförts på enheten för 

logopedi. De har dels fokuserat på behörighetskrav 

etcetera vilket framgår av beslutet.   

 

Carina och Kent informerar om kursrevideringarna 

som genomförts på enheten för radiografi. 

Radiografisk metodik är huvudområdet, litteratur, 

kursmål och innehåll har ändrats. De vill även lägga 

till lärandemål om Artificiell intelligens och kommer 

informera om detta vid senare tillfälle.  

 

Besluten läggs till handlingarna.  

 

Beslutsärenden 
 
§ 7 
Nya kursplaner-enheten för logopedi 
 

• 2LG108: Medicin 4 

• 2LG109: Röst- och 

talflytstörningar 

• 2LG110: Röst- och 

talflytstörningar VIL 

• 2LG111: Medicin 5 

• 2LG112: Professionell 

utveckling 5 

 

 
Föredragande: Sofia Strömbergsson 

 
Bilaga 2022:2:7 

Bilaga 2022:2:8 

Bilaga 2022:2:9 

Bilaga 2022:2:10 

Bilaga 2022:2:11 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

Kursplanerna utgår ifrån gamla kursplaner, innehållen 

är till stor del samma som tidigare. De har nu mer 

skärpta behörighetskrav. Det står exempelvis att 

samtliga kurser på en termin måste vara avklarade för 

att fortsätta i programmet. De har ändrat antal 

högskolepoäng för att få längre kurser.  

 

Mini frågar om lärandemål, man behöver läsa hela 

meningen för att förstå färdighetsmål. Medicin 4 

saknar färdighetsmål det är fokus på att beskriva, Per 

informerar om att det är en kurs som kommer senare i 

programmet där det är mer färdighetsträning. Åsa 

informerar att det tidigare beslutats om att alla tre 

program ska skriva kursplaner på det sättet.  

 

1) Eric Asaba har synpunkter angående Medicin 

5: geriatrik, neurologi och 

rehabiliteringsmedicin 

• Termer som t.ex. kognitiva 

störningar, det kan vara mer 

relevant att skriva kognitiva 

nedsättningar. Detta är till viss del 

ett ställningstagande vad gäller 

paradigm och synsätt men eftersom 

det är inom geriatrik och 

rehabilitering lyfter jag det.  

• Under ”Neurologi” lyder det: 

förklara uppkomst och förekomst 

av neurologiska symtom. Sista 

ordet saknar ”p”, dvs symptom.  
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§ 8 
Kursanalyser-programgemensam mall 
 

Föredragande: Sofia Strömbergsson 

 

(Exempelmall kursanalys) 
Bilaga 2022:2:12 

 
 
 
 
 
 
 
§ 10 (Flyttat till beslutsärende) 
Handledarutbildning HT22 

 

Föredragande: Annika Sääf Rothoff 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
Informations och diskussionsärenden 
 
§ 9 
Behörigheter Logopedprogrammet ( 
Flyttat till informationsärende) 
 

Föredragande: Sofia Strömbergsson 

 
Bilaga 2022:2:13 

 

• Vilket ord bör användas, 

ryggmärgssjukdomar eller 

ryggmärgsskador? 

 

Diskussion förs angående synpunkterna.  
 

Nämnden beslutar att kursplanerna godkänns med de 

ändringar som diskuterades under mötet. 
 

 

Sofia för diskussion om det finns intresse för att ha en 

gemensam mall för kursanalyser för hela institutionen. 

Åsa meddelar att Audionomprogrammet använder sig 

av den mallen som presenterats men inte anger 

datumen i anslutning till meningen ”Analysen har 

delgivits utbildningsnämnd följande datum”.  

Röntgensjuksköterskeprogrammet använder samma 

mall som gjorts i 4 år.  

 

Nämnden beslutar att KI:s rekommenderade mall ska 

användas av CLINTEC:s tre utbildningsprogram.  

 

Annika Sääf Rothoff informerar om syftet med 

handledarutbildningen och att hon gjorde en 

kursutvärdering. Det var 39 deltagare i utbildningen 

och 34 personer har svarat. Det var 32 logopeder, 5 

röntgensjuksköterskor och 2 audionomer.  

 

Sofia Strömbergsson meddelar att de finns två 

intressenter för att kunna ta över 

handledarutbildningen. Önskemål är att de presenteras 

vid nästa UN möte i maj för vidare planering om vem 

som ska hålla i utbildningen i höst.  

 

Nämnden beslutar att handledarutbildningen ska 

hållas i höst 2022.  

 

 

 

Sofia informerar att de diskuterat konsekvenser för 

studenter avseende ändring av behörigheterna inför 

HT22. De planerar att informera studenterna så fort 

ändringarna trätt i kraft, studenterna får då god tid på 

sig att förbereda sig inför kursstart. De planerar då att 

studenterna kan ansöka om dispens där de påvisar att 

de läst på och förberett sig även fast de inte hunnit 
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§ 11 
Resursfördelning nya läkarprogrammet 
 

Föredragande: Mini Ruiz 

 

Bilaga 2022:2:14 

 

§ 12 
Aktivitetsplan 2022 
 

Föredragande: Åsa Skjönsberg 

 

Bilaga 2022:2:15 

 
 
 
 
 
 
 
 
§ 13 
Pilot inom programutvärdering 
 

Föredragande: Åsa Skjönsberg 

 

  

examinera sina färdigheter då de inte hinner erbjudas 

fler examinationstillfällen.  

 

Åsa har synpunkter om att det i dispensansökan måste 

framgå att studenterna måste klara examinationen 

under terminen för att kunna komma vidare i 

utbildningen.  

 

Mini Ruiz lämnar mötet och Åsa Skjönsberg tar över 

som ordförande.  

 

 

Resursfördelning bordläggs tills nästa möte.  

 

 

 

 

 

Åsa Skjönsberg informerar om aktivitetsplanen och 

vad som ska göras under 2022. Åsa meddelar att det är 

bra att ha uppdaterat material på programsidorna för 

presumtiva studenter på KI.se då antagningen nu har 

öppnat. Arbetet med att skicka ut material är igång och 

skickas till studievägledare inom gymnasieskolorna? 

av Emma under nästa vecka.  

 

Lärardag med fokus på hållbart yrkesliv ska tas upp 

som punkt i UN-mötet i maj för att då planera datum 

och aktiviteter.  

 

 

Åsa informerar om hur läget ser ut för 

programutvärderingen. De ska lämna in det önskade 

materialet i april och de kommer därefter få 

återkoppling på materialet.  

 
§ 14 
Nya läkarprogrammet 

Föredragande: Mini Ruiz 

 
§ 15 
Studentfrågor  
Föredragande: Studentrepresentanterna  

 

 
 

 

Punkten utgår.  

 

 

 

Magnus ställer frågan om hur tanken är kring 

återgången till campus, han får information om att KI 

har beslutat att utbildningen nu ska vara 

campusförlagd men vissa aktiviteter som lämpar sig 

bäst för distans kommer fortsatt hållas via distans.   
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§ 16 
Rapport från avnämarrepresentanten  
Föredragande: Anna Adlitzer 
 
 
§ 17 
Internationella frågor  
Föredragande: Åsa Skjönsberg, Sofia 

Strömbergsson 

Carina Stenman, Mini Ruiz  
 

 

 

 
 
 
§ 18 
Information från utbildningsråden  
Föredragande:  

Åsa Skjönsberg, Sofia Strömbergsson 

Carina Stenman, 

 

§ 19 
Övriga frågor 
 
Vårens mötestider 

• Ons 16/3 kl.14.30-17. (Kursplaner)  

• Mån 9/5 kl.14.30-17  

 

 

 

 

Anna informerar om man behöver få igång dialogen 

mellan utbildningarna och verksamheterna utifrån 

exempelvis bristen på röntgensjuksköterskor. 

 

 

 

Enheten för audiologi har två studenter som önskar 

åka till USA, till Illinois. Sofia meddelar att enheten 

för logopedi har två inresande studenter men de 

kommer inte ta emot studenter under höstterminen. 

Carina informerar om att man på Enheten för 

radiografi haft ett seminarium där de informerat 

studenter om utbytesstudier, där även studenter 

presenterade sina erfarenheter.  

 

 

Carina informerar om att på 

Röntgensjuksköterskeprogrammet fokuserade på 

kvalitetsplanen för 2022, de fördelade vem som ska 

arbeta med vad. Sofia informerade om att på 

Logopedprogrammets UR var fokus på kursplaner 

samt förändrade behörighetskrav. Kommande 

utbildningsråd kommer de diskutera kursanalyser och 

hur mycket tid som ska läggas på det. Åsa informerar 

om att de pratade om kursplaner på UR för 

Audionomprogrammet. De kom inga 

studentrepresentanter därav kunde inte alla planerade 

punkter tas upp. De planerar att ha en 

rekryteringsmässa i oktober som ska hållas i foajén på 

ANA 10.  

Diskussion förs angående hur vi löser problemet 

angående bristen på studentrepresentanter som bland 

annat Audionomprogrammet har problem kring. 

Emma har kontaktat Medicinska förening men ännu 

inte fått svar i frågan.  

 

 

Det bestäms att nästa möte den 9/5 genomförs på 

plats.  
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Vid protokollet  

 

Emma Liljegren 

 

 

Justeras 

 

Mini Ruiz, ordförande 

 

Annica Hagerman Sirelius, lärarrepresentant 
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